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Spørgsmål nr. S 35 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Ældreministeren 

Dato: 2. oktober 2018 

Stillet af: Astrid Krag (S)  

Hvilke tanker gør ministeren sig i forhold til målsætningen om en reduktion 

på 50 pct. i brugen af antipsykotisk medicin til demenssyge i 2025, set i 

lyset af at forbruget indtil videre kun er faldet omkring 1 pct., og hvilke 

faggrupper mener ministeren spiller en rolle i de demenssyges hverdag, og 

hvordan, hvis forbruget af antipsykotisk medicin skal reduceres som 

ønsket?  

(Spm. nr. S 35). 

 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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